
Z á p i s n i c a 
z 11. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  vo Valaskej Belej, 

ktoré sa konalo dňa 24. októbra 2019 
-------------------------------------------------------------------------------  

 

Prítomní:     
9 poslancov podľa prezenčnej listiny, ktorá je súčasťou originálu zápisnice 
Ing. Miloš Cúcik – starosta obce  
Mgr. Ján Králik, LL.M. – hlavný kontrolór obce 
Bc. Ľudmila Podskočová – zapisovateľka  
 
   Zasadnutie trvalo od 1630 h. do 2200 h. 
 
 

* * * 
 

Program: 
 
Otvorenie zasadnutia – schválenie programu 
Voľba návrhovej komisie  
Určenie overovateľov zápisnice 
Určenie zapisovateľa zápisnice 
 
1. Kontrola plnenia uznesení a úloh z nich vyplývajúcich a odpovede na dopyty 

poslancov z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne. 
2. Plán profesionálneho rozvoja ZŠ a MŠ vo Valaskej Belej pre rok 2019/2020. 
3. Správa nezávislého audítora o overení účtovnej závierky Obce Valaská Belá  

k 31. 12. 2018. 
4. Plnenie rozpočtu obce Valaská Belá za III. štvrťrok 2019. 
5. Návrh zmeny rozpočtu obce Valaská Belá rozpočtovým opatrením č. .../2019.  
6. Názory, pripomienky a iné požiadavky prítomných obyvateľov obce. 
7. Rôzne. 
8. Diskusia. 
9. Uznesenie, záver. 
 

* * * 
 

 Otvorenie zasadnutia – 11. zasadnutie Obecného zastupiteľstva vo Valaskej Belej 
otvoril a  viedol starosta obce Ing. Miloš Cúcik. Zasadnutie bolo zvolané v zmysle § odst. 1 
zákona NR SR č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov. 
Podľa podpísanej prezenčnej listiny starosta obce konštatoval prítomnosť nadpolovičnej 
väčšiny poslancov obecného zastupiteľstva, z celkového počtu 9 poslancov obecného 
zastupiteľstva bolo prítomných 9 poslancov. Starosta obce úvodom všetkých privítal 
a oboznámil obecné zastupiteľstvo s programom rokovania. Program bol prečítaný a obecným 
zastupiteľstvom jednomyseľne schválený. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržali sa 0 – program rokovania OZ bol schválený 
Voľba návrhovej komisie – do návrhovej komisie boli navrhnutí: Štefan Hlinka a Danka 
Golejová. 



 2 

Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržali sa 0 – návrhová komisia bola schválená. 
Určenie overovateľov zápisnice – za overovateľov zápisnice starosta obce určil Ing. Petra 
Dušičku a Milana Čičmanca. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0 – overovatelia zápisnice boli schválení. 
Určenie zapisovateľa zápisnice – za zapisovateľku zápisnice starosta obce určil  
Bc. Ľudmilu Podskočovú. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0, – zapisovateľka zápisnice bola schválená. 
 
 
1. Kontrola plnenia uznesení a úloh z nich vyplývajúcich a odpovede na dopyty 
poslancov z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne – správu 
o plnení uznesení a úloh z nich vyplývajúcich starosta obce predložil písomne na rokovaní 
obecného zastupiteľstva.  
Uznesením č. 94/2019 bolo odporučené starostovi obce do budúceho rokovania obecného 
zastupiteľstva zabezpečiť podklady pre sledovaný zber komunálneho odpadu – systémom 
ELWIS - boli zaslané podklady s pozvánkou na rokovanie OZ. 
Uznesením č. 100/2019 poslanci odporučili starostovi obce ukončiť zmluvný vzťah s firmou 
EKO GREEN, s. r. o. so sídlom Čavoj č. 282 na dielo „Rekonštrukcia požiarnej zbrojnice“ – 
toto nie je splnené, bolo dohodnuté stretnutie na 24.10. 2019 so zástupcom firmy  
EKO GREEN, s. r. o. Čavoj. Na stretnutie sa konateľ firmy ani stavebný dozor nedostavil. 
Hlavný kontrolór bližšie oboznámil poslancov o priebehu rokovaní s pánom Hurárom – 
konateľom firmy EKO GREEN, ktorý nedodržal dohody, odporúča okamžite odstúpiť od 
zmluvy a vyvodiť voči firme dôsledky, návrh zašle starostovi obce aj poslancom. 
Uznesením 105/2019 bolo odporučené starostovi obce preveriť možnosť zamestnať 
všeobecného lekára obcou a tiež aj možnosť výdaja liekov - starosta obce uviedol, že lekára 
preveroval, výdaj liekov je možné zabezpečiť zberom receptov a napr. lekáreň v Nitr. Rudne 
lieky na základe receptu zhromaždí a obec ich môže vydávať formou opatrovateliek. 
Uznesením č. 106/2019 poslanci odporučili starostovi obce pripraviť podmienky 
k prečíslovaniu časti obce Gápel, vrátane zabezpečenia finančných prostriedkov do rozpočtu 
na rok 2020. Prebehla dlhšia rozprava k prečíslovaniu budov v Gápli. Poslanci žiadali 
o zistenie kompletných informácií, týkajúcich sa prečíslovania domov.  
K uzneseniu, týkajúceho sa vykurovania v požiarnej zbrojnici starosta obce zaslal poslancom 
materiály emailom spolu s pozvánkou. Návrh vykurovania infrapanelmi, ktorý predložil 
starosta obce pripomienkoval poslanec Ing. Mazán. Cena za materiál podľa ponuky sa mu 
zdala veľmi vysoká. Uviedol, že sa tam môžu dať priemyselné infražiariče, nie interiérové. 
Požadoval náklady na vykurovanie dať do tabuľky a zistiť čo je najvýhodnejšie na prevádzku.  
Taktiež sa nesmie podľa neho zasahovať do prevádzky pokiaľ nie je vypovedaná zmluva, 
pretože sa potom nedajú uplatniť reklamácie. Hlavný kontrolór uviedol, že výpoveď pripraví 
a v blízkej dobe sa to musí doriešiť.  
Uznesením č. 107/2019 – starosta obce uviedol, že riaditeľku školy upozornil na to, že musí 
dodržiavať zmluvné vzťahy s nájomníkmi bytov v ZŠ. Pani Mgr. Točeková uviedla, že sa 
absolútne nekúri ani v škole ani v bytoch.  
Poslanec Ing. Vladimír Mazán opätovne žiadal predložiť náklady na prenájom budov. Starosta 
obce zatiaľ náklady na prenájmy nepredložil.  
Poslanec Ing. Mazán sa informoval o financiách v MAS ke. Ďalej sa informoval koľko máme 
financií a koľko autobusových zastáviek chceme opraviť.  
Ing. Mazán sa informoval o uzavretí nájomnej zmluvy a k poplatku za vererjné priestranstvo 
za užívanie obecného pozemku firmou BaB – Stavebniny Valaská Belá.  
Ďalej sa informoval o stavebnom povolení na verejné priestranstvo na cintoríne, taktiež sa 
informoval o Dome smútku na dokončenie prác a opravu chýb.  
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Ďalej sa Ing. Mazán informoval k prevzatiu bytového domu. Na bytovom dome sú závady, 
bytovka je zaplatená, sú zamenené stavebné materiály, informoval sa prečo sa závady 
neodstraňujú a ako je možné, že boli zaplatené financie. Kedy budú tieto nedostatky 
odstránené. Stále nie sú odstránené kolaudačné závady. Je potrebné uplatňovať reklamácie 
u stavebnej firmy. K závadám sa vyjadril aj pán Jaroslav Králik – zástupca nájomníkov 
bytového domu. Starosta obce sa vyjadril, že bytový dom je v správe spoločnosti Handimex 
Handlová. Hlavný kontrolór uviedol, že je potrebné pozrieť zmluvu s Handimexom o správe 
bytového domu. Zmluva o výkone správy zabezpečuje aj dozeranie na reklamácie. Hlavný 
kontrolór uviedol, že to preverí. Poslanec Ing. Vladimír Mazán uviedol, že pripomienkované 
veci boli podľa neho nezodpovedané a navrhol uviesť do uznesenia výhrady. 
Záverom poslanci správu vzali na vedomie s výhradami, ktoré boli zachytené v zápise 
z rokovania.  
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 108/2019.  
 
2. Plán profesionálneho rozvoja ZŠ a MŠ vo Valaskej Belej pre rok 2019/2020 – bol 
predložený spolu s pozvánkou na rokovanie, poslanci ho vzali na vedomie bez pripomienok.  
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 109/2019. 
 
3. Správa nezávislého audítora o overení účtovnej závierky Obce Valaská Belá  
k 31. 12. 2018 – bola zaslaná všetkým poslancom spolu s pozvánkou na rokovanie. Poslanci ju 
vzali na vedomie.  
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 110/2019. 
 
4. Plnenie rozpočtu obce Valaská Belá za III. štvrťrok 2019 – predložil starosta obce.  
K výdavkovej časti mal pripomienky poslanec Ing. Vladimír Mazán, konkrétne k oprave 
budovy zdravotného strediska. Podľa neho nie je ekonomické, aby sa budova nechala dôjsť 
do havarijného stavu. Financie boli vyčlenené už pred 4 rokmi na rekonštrukciu budovy a nič 
sa nerealizovalo. Podľa jeho vyjadrenia nie je v poriadku, aby sa takto spravoval obecný 
majetok. Starosta obce uviedol, že sa snažil získať financie cez výzvy. Na to Ing. Mazán 
uviedol, že v prípade, že obec nezíska výzvu a financie má vyčlenené v rozpočte na opravy, nie 
je normálne že sa budova neopravuje. 
Ďalej prebehla rozprava o kultúrnom dome, kde zateká strecha. Poslanec Mgr. Rastislav 
Repka uviedol, že to bol skontrolovať spolu s pánom Topákom, ktorý realizuje opravy striech.  
Ďalej prebehla rozprava o výzvach a dotáciách, prečo sme nepožiadali o dotácie, keď iné obce 
financie dostanú. 
Ďalej bola pripomenutá aj nedokončená miestna komunikácia v Škrípove. Ing. Mazán uviedol, 
že komunikácie sa vysypali  nevhodným materiálom, ktorý sa bude musieť odstrániť a bude to 
o to drahšie. Poslanci plnenie rozpočtu po rozprave vzali na vedomie.  
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 111/2019. 
 
5. Návrhy zmeny rozpočtu obce Valaská Belá rozpočtovým opatrením  
č. .../2019 – poslanci hlasovali o predložených rozpočtových opatreniach jednotlivo: 
- Návrh rozpočtovej zmeny rozpočtovým opatrením č. 28/2019 -  k zatekaniu strechy 
školskej jedálne sa vyjadril starosta obce. Poslanec Ing. Mazán podotkol, že na čo sa robila 
oprava strechy za 800 eur, keď sa musí znova opraviť a zateká. Toto nie je ekonomické. Spýtal 
sa starostu obce, z akého dôvodu nepožiadal o dotáciu na opravu strechy ŠJ. Antény zo 
strechy sa musia odstrániť čím skôr. Ing. Mazán sa tiež dotazoval, kto je za toto zodpovedný, 
požiadal hl. kontrolóra aby preveril a vyvodil právnu zodpovednosť a sankcie za túto škodu. 
Poslanci uviedli, že na tieto veci upozorňovali už pred prázdninami. Strecha nebola opravená 
tak ako mala byť. Poslanec Marian Híreš požadoval k rozpočtovým zmenám aj dôvodovú 
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správu. Poslanec Ing. Mazán uviedol, že je potrebné toto riadne pripraviť a požadovali, že 
poslanci vyberú dodávateľa nie pani riaditeľka ani pán starosta.  
Poslanci rozpočtovú zmenu č. 28/2019 odložili do budúceho rokovania OZ. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 112/2019. 
 
- Návrh rozpočtovej zmeny rozpočtovým opatrením č. 29/2019 – poslanci hlasovali 
o návrhu a tento jednomyseľne schválili.  
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 113/2019. 
 
- Návrh rozpočtovej zmeny rozpočtovým opatrením č. 30/2019 – návrh rozpočtovej 
zmeny pripomienkoval poslanec Marian Híreš, informoval sa, či sa môže dotácia navyšovať 
v priebehu roka. Je potrebné to preveriť. Návrh obecné zastupiteľstvo odložilo do budúceho 
OZ na preverenie.  Poslanci hlasovali za odloženie návrhu.  
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 114/2019.  
 
- Návrh rozpočtovej zmeny rozpočtovým opatrením č. 31/2019 – toto rozpočtové 
opatrenie sa týkalo nákupu radlice na odhŕňanie snehu. Poslanci rozpočtovú zmenu 
jednomyseľne schválili.  
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 115/2019. 
 
- Návrh rozpočtovej zmeny rozpočtovým opatrením č. 32/2019 – spoločný obecný úrad – 
k zmluve sa vyjadril hlavný kontrolór, uviedol, že si ju chce preveriť, s čím poslanci súhlasili 
a návrh rozpočtovej zmeny odložili na prerokovanie do budúceho zasadnutia OZ. Hlasovanie: 
za 9, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 116/2019. 
 
 
 
6. Názory, pripomienky a iné požiadavky prítomných obyvateľov obce – na zasadnutí 
boli prítomní viacerí obyvatelia obce.  
Pani Pavlína Kodajová – informovala s o lekárovi pre dospelých, ďalej podotkla že po obci je 
veľa neporiadku, hlavne lístia, bolo by potrebné ho poupratovať.  
Pani Mgr. Točeková – vyjadrila sa k vykurovaniu, ďalej sa informovala či je efektívne 
vynakladanie financií na škole, keď je kurič zamestnaný, je na škole a nevykuruje sa, 
informovala o peci, uviedla, že sa nakúpili ohrievače, ktoré sú v kanceláriách a v triedach je 17 
stupňov. Uviedla, že si myslí, že kuriči nevedia kúriť a ovládať vykurovací systém.  
Pani učiteľku Mgr. Točekovú podporil poslanec Ing. Mazán, ktorý podotkol, že vo 
vykurovacom systéme má pravdu čo hovorí. Pece sa nastaviť dajú na teplotu na akú 
potrebujú. 
Pán hlavný kontrolór Mgr. Ján Králik LL.M. sa informoval v akom štádiu je ČOV pre bytový 
dom. Poslanec Ing. Mazán sa pýtal či sú v bytovom dome aj neplatiči. Hl. kontrolór 
informoval poslancov o zlých zmluvách s nájomníkmi, navrhol zmeniť správcu bytového 
domu, ďalej navrhol stiahnuť zmluvy s nájomníkmi, preveriť ich a dať podpísať nanovo. 
Ďalej pán kontrolór  uviedol, že majú prísť opravovať balkóny, požiadal aby tam niekto 
z obce tieto veci preveril a skontroloval. Pani Dančová uviedla, že podľa zmluvy nie sú 
niektoré veci ani dokončené, požadovala, aby sa tieto nedorobené práce dokončili. Hlavný 
kontrolór navrhol urobiť znalecký posudok na závady a skryté vady. K závadám prebehla dlhá 
rozprava medzi nájomníkmi, poslancami, starostom obce a hl. kontrolórom.  
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7. Rôzne:  
 
- Starosta obce informoval o výzve na traktor, čelný nakladač, vlečku a veľkoobjemové 
kontajnery, kde by bola finančná spoluúčasť obce vo výške 0 %. Poslanci odsúhlasili 
predloženie žiadosti o nenávratný fin. príspevok na projekt s názvom  „Zefektívnenie 
triedeného zberu komunálneho odpadu v obci Val. Belá“. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 117/2019.  
 
- Starosta obce informoval o výzve na mulčovač a štiepkovač, kde by bola finančná 
spoluúčasť obce vo výške 5 %. Poslanci odsúhlasili predloženie žiadosti o nenávratný fin. 
príspevok na projekt s názvom  „Zefektívnenie triedeného zberu komunálneho odpadu v obci 
Val. Belá“. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 118/2019. 
 
- Poslanecký návrh poslanca Juraja Gabaša vyplácať pri narodení dieťaťa  80 €, pretože 
nemôže byť poukaz na nákup plienok. Bude prepracované VZN. Nebolo prijaté uznesenie. 
 
- Poslanecký návrh poslanca Mgr. Rastislava Repku – upozornil, že na Kline nie je 5 rokov 
rozhlas. Je to povinnosť zo zákona. Navrhol odporučiť starostovi obce zabezpečiť osadenie 
rozhlasu na Kline.   
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 119/2019. 
 
- Poslanecký návrh poslanca Mgr. Rastislava Repku navrhol rozvoz stravy aj po obci 
Valaská Belá. Medzi poslancami, starostom obce a hl. kontrolórom prebehla rozprava 
k rozvozu obedov zo ŠJ ZŠ Val. Belá. Nebolo prijaté žiadne uznesenie. 
 
- Poslanci Mgr. Rastislav Repka a Juraj Gabaš informovali o odklonení dopravy 
z bánovskej cesty cez našu obec z dôvodu rekonštrukcie, posielali informatívne ponuky na 
spomaľovače cesty, podali poslanecký návrh preveriť osadenie spomaľovačov. Obecné 
zastupiteľstvo poslanecký návrh schválilo.  
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 120/2019. 
 
- Poslanecký návrh Mgr. Rastislava Repku na zvýšenie rozpočtu na vianočnú výzdobu do 
parku cca 2000 eur. Poslanci s návrhom súhlasili.  
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 121/2019. 
 
- Poslanec Ing. Vladimír Mazán sa informoval k pozemku o ktorý žiadal pán Július Jurenka, 
starosta obce uviedol, že požiadal o rozparcelovanie, cenovú ponuku mu majú zaslať. 
Poslanec Ing. Mazán sa informoval o zberoch triedeného odpadu. 
Ďalej sa poslanci informovali o poškodenom moste na Škrípov, o dopravnom značení, 
pripomenuli kontajnery na námestí, navrhli presunutie kontajnerov do zberného miesta. 
Poslanec Ing. Mazán pripomenul, že sú vyhlásené výzvy na výmenu kotlov za ekologické, 
informoval sa o tribúne v parku. 
Poslanec Mgr. Rastislav Repka informoval obecné zastupiteľstvo o zámere zriadiť obecné 
múzeum. 
Poslanec Ing. Vladimír Mazán sa informoval o nerezovom komíne na ZŠ, je postavený 
neoprávnene, nemá tam čo robiť, navrhol prijať uznesenie aby sa nelegálne postavený komín 
demontoval. Poslanci tento návrh schválili. 
Hlasovanie: za 5 , zdržal sa hl. 4 (Milan Čičmanec, Ing. Peter Dušička, Juraj Gabaš, Mgr. 
Rastislav Repka) – prijaté uznesenie č. 122/2019 
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Poslanec Juraj Gabaš pripomenul autobusové zastávky, informoval o cenovej ponuke, 
predložil návrh cenovej ponuky na aut. zastávky. 
Hlavný kontrolór uviedol že právne veci na preverenie mu pribúdajú, požiadal obecné 
zastupiteľstvo o odmenu za právne služby, ktoré rieši pre obec. Poslanci navrhli odmenu za 
miesiac podľa výkonu za právne služby. Hlavný kontrolór uviedol, že keď si prešiel históriu,  
zistil, že na strane starostu obce bolo pochybenie. Starosta je ochotný svoje pochybenie 
finančne vyrovnať. Tieto záležitosti poslanci s hlavným kontrolórom doriešia na budúcom 
rokovaní OZ. 
 
 
8. Diskusia - poslanci diskutovali k jednotlivým bodom programu rokovania. 

 
 

9. Záver - po prerokovaní všetkých bodov programu návrhová komisia prečítala prijaté 
uznesenia a starosta obce poďakovaním za účasť rokovanie obecného zastupiteľstva ukončil.  
 
 
Vo Valaskej Belej dňa 31. 10. 2019 
Zapísala: Bc. Ľudmila Podskočová 
 
 
 
 

Ing. Miloš Cúcik 
starosta obce 

 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice: Ing. Peter Dušička   a  Milan Čičmanec 
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U Z N E S E N I A 
z 11. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  
obce Valaská Belá zo dňa 24. októbra 2019 

(108/2019 – 122/2019) 
 
 

Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej na svojom 11. zasadnutí prerokovalo:  
 

1. Kontrola plnenia uznesení a úloh z nich vyplývajúcich a odpovede na 
dopyty poslancov z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané 
písomne. 

2. Plán profesionálneho rozvoja ZŠ a MŠ vo Valaskej Belej pre rok 2019/2020. 
3. Správa nezávislého audítora o overení účtovnej závierky Obce Valaská Belá 

k 31. 12. 2018. 
4. Plnenie rozpočtu Obce Valaská Belá za III. štvrťrok 2019. 
5. Návrhy zmeny rozpočtu obce Valaská Belá rozpočtovým opatrením  

č. .../2019. 
6. Názory, pripomienky a iné požiadavky prítomných obyvateľov obce. 
7. Rôzne. 
8. Diskusia. 
9. Uznesenie, záver. 

 
 
 
 

k bodu č. 1: Kontrola plnenia uznesení a úloh z nich vyplývajúcich a odpovede na 
dopyty poslancov z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne. 
 

Uznesenie č. 108/2019 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
berie na vedomie 
správu o kontrole plnenia uznesení a úloh z nich vyplývajúcich a odpovede na dopyty 
poslancov z predchádzajúceho rokovania s tým, ak neboli zodpovedané písomne, predloženú 
starostom obce s výhradami voči správe o plnení úloh zachytené v zápisnici z dnešného 
rokovania OZ. 
 
 
Hlasovanie: 

Za:  9 Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Danka Golejová, Milan 
Čičmanec, Juraj Gabaš, Ing. Vladimír Mazán, Štefan Hlinka, Mgr. 
Rastislav Repka, Marian Híreš, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0  

 
Vo Valaskej Belej dňa 31. 10. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
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k bodu č. 2: Plán profesionálneho rozvoja ZŠ a MŠ vo Valaskej Belej   
pre rok 2019/2020. 
 

Uznesenie č. 109/2019 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
berie na vedomie 
plán profesionálneho rozvoja ZŠ a MŠ vo Valaskej Belej pre rok 2019/2020 a správu 
o výsledkoch a podmienkach výchovnej a vzdelávacej činnosti ZŠ a MŠ vo Valaskej Belej za 
školský rok 2018/2019. 
 
Hlasovanie: 

Za:  9 Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Danka Golejová, Milan 
Čičmanec, Juraj Gabaš, Ing. Vladimír Mazán, Štefan Hlinka, Mgr. 
Rastislav Repka, Marian Híreš, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0  

 
Vo Valaskej Belej dňa 31. 10. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 

 
 
 
k bodu č. 3:  Správa nezávislého audítora o overení účtovnej závierky Obce Valaská 
Belá k 31. 12. 2018. 
 

Uznesenie č. 110/2019 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
berie na vedomie 
správu nezávislého audítora o overení účtovnej závierky Obce Valaská Belá k 31. 12. 2018. 
 
 
 
Hlasovanie: 

Za:  9 Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Danka Golejová, Milan 
Čičmanec, Juraj Gabaš, Ing. Vladimír Mazán, Štefan Hlinka, Mgr. 
Rastislav Repka, Marian Híreš, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0  

 
Vo Valaskej Belej dňa 31. 10. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
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k bodu č. 4: Plnenie rozpočtu Obce Valaská Belá za III. štvrťrok 2019. 
 
 

Uznesenie č. 111/2019 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
berie na vedomie 
plnenie rozpočtu obce Valaská Belá za III. štvrťrok 2019 s výhradami voči predloženému 
plneniu rozpočtu. 
 
 
Hlasovanie: 

Za:  9 Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Danka Golejová, Milan 
Čičmanec, Juraj Gabaš, Ing. Vladimír Mazán, Štefan Hlinka, Mgr. 
Rastislav Repka, Marian Híreš, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0  

 
Vo Valaskej Belej dňa 31. 10. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
 
 
 
 
 
 
 
k bodu č. 5: Návrhy zmeny rozpočtu obce Valaská Belá rozpočtovým opatrením  
č. .../2019. 
 
 

Uznesenie č. 112/2019 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
odkladá 
rozpočtovú zmenu obce Valaská Belá rozpočtovým opatrením č. 28/2019 do budúceho OZ. 
OZ odporúča starostovi obce pripraviť podmienky pre výberové konanie na opravu strechy 
a pre montáž nového strešného plášťa. 
 
 
Hlasovanie: 

Za:  9 Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Danka Golejová, Milan 
Čičmanec, Juraj Gabaš, Ing. Vladimír Mazán, Štefan Hlinka, Mgr. 
Rastislav Repka, Marian Híreš, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0  

 
Vo Valaskej Belej dňa 31. 10. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
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Uznesenie č. 113/2019 

Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 
  

schvaľuje 
rozpočtovú zmenu obce Valaská Belá rozpočtovým opatrením č. 29/2019. 
 
 
 
Hlasovanie: 

Za:  9 Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Danka Golejová, Milan 
Čičmanec, Juraj Gabaš, Ing. Vladimír Mazán, Štefan Hlinka, Mgr. 
Rastislav Repka, Marian Híreš, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0  

 
Vo Valaskej Belej dňa 31. 10. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Uznesenie č. 114/2019 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
odkladá 
rozpočtovú zmenu obce Valaská Belá rozpočtovým opatrením č. 30/2019 do budúceho OZ. 
 
 
 
Hlasovanie: 

Za:  9 Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Danka Golejová, Milan 
Čičmanec, Juraj Gabaš, Ing. Vladimír Mazán, Štefan Hlinka, Mgr. 
Rastislav Repka, Marian Híreš, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0  

 
Vo Valaskej Belej dňa 31. 10. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
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Uznesenie č. 115/2019 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
schvaľuje 
rozpočtovú zmenu obce Valaská Belá rozpočtovým opatrením č. 31/2019. 
 
 
Hlasovanie: 

Za:  9 Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Danka Golejová, Milan 
Čičmanec, Juraj Gabaš, Ing. Vladimír Mazán, Štefan Hlinka, Mgr. 
Rastislav Repka, Marian Híreš, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0  

 
Vo Valaskej Belej dňa 31. 10. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
 
 
 
 
 
 

Uznesenie č. 116/2019 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
odkladá 
rozpočtovú zmenu obce Valaská Belá rozpočtovým opatrením č. 32/2019 do budúceho OZ. 
 
 
Hlasovanie: 

Za:  9 Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Danka Golejová, Milan 
Čičmanec, Juraj Gabaš, Ing. Vladimír Mazán, Štefan Hlinka, Mgr. 
Rastislav Repka, Marian Híreš, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0  

 
Vo Valaskej Belej dňa 31. 10. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
 
 
 
 
 

Uznesenie č. 117/2019 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
schvaľuje 
predloženie Žiadosti o nenávratný finančný príspevok : 

- pre projekt s názvom : „Zefektívnenie triedeného zberu komunálneho odpadu v obci 
Valaská Belá“ 
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- výška celkových oprávnených výdavkov :   76 620,00 Eur 

- výška celkového spolufinancovania vo výške 0% z celkových oprávnených výdavkov na 

projekt  

- oblasť : C: Rozvoj odpadového hospodárstva a obehového hospodárstva z pohľadu 
odpadov  
- činnosť: C4: Triedený zber komunálneho odpadu  

 
Hlasovanie: 

Za:  9 Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Danka Golejová, Milan 
Čičmanec, Juraj Gabaš, Ing. Vladimír Mazán, Štefan Hlinka, Mgr. 
Rastislav Repka, Marian Híreš, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0  

 
Vo Valaskej Belej dňa 31. 10. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
 

 
 
 
 
 
 

Uznesenie č. 118/2019 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
schvaľuje 
predloženie Žiadosti o nenávratný finančný príspevok : 

- pre projekt s názvom : „Zefektívnenie triedeného zberu komunálneho odpadu v obci 
Valaská Belá“ 
- výška celkových oprávnených výdavkov :   25 500,00 Eur 

- výška celkového spolufinancovania vo výške 5% z celkových oprávnených výdavkov na 

projekt čo predstavuje : 1 275,00 Eur 

- oblasť : C: Rozvoj odpadového hospodárstva a obehového hospodárstva z pohľadu 
odpadov  
- činnosť: C2: Predchádzanie vzniku biologicky rozložiteľného komunálneho odpadu  

 
Hlasovanie: 

Za:  9 Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Danka Golejová, Milan 
Čičmanec, Juraj Gabaš, Ing. Vladimír Mazán, Štefan Hlinka, Mgr. 
Rastislav Repka, Marian Híreš, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0  

 
Vo Valaskej Belej dňa 31. 10. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
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Uznesenie č. 119/2019 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
odporúča 
starostovi obce zabezpečiť osadenie rozhlasovej techniky miestneho rozhlasu v katastri obce 
Valaská Belá v časti – Klin. OZ osadenie rozhlasovej techniky na predmetnom mieste 
odôvodňuje tým, že v uvedenej časti obce došlo v minulosti k poškodeniu rozhlasovej 
techniky, pričom následne po odstránení tejto poškodenej techniky nové rozhlasové zariadenie 
na predmetnom mieste osadené nebolo. Osadenie rozhlasovej techniky je na tomto mieste 
nevyhnutné, nakoľko sa jedná o trvalo osídlenú časť obce a obyvatelia z tejto časti obce majú 
právo byť bezprostredne obcou informovaný o vzniku náhlych a neočakávaných udalostí.  
 
 
Hlasovanie: 

Za:  9 Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Danka Golejová, Milan 
Čičmanec, Juraj Gabaš, Ing. Vladimír Mazán, Štefan Hlinka, Mgr. 
Rastislav Repka, Marian Híreš, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0  

 
Vo Valaskej Belej dňa 31. 10. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
 
 

Uznesenie č. 120/2019 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
odporúča 
starostovi obce zaoberať sa získaním informácií o možnostiach získania finančnej dotácie, 
resp. finančného príspevku na kúpu a inštaláciu informatívnych meračov rýchlostí z dôvodu 
aby ich kúpa a osadenie nezaťažovali celkový rozpočet obce. OZ ďalej starostovi obce 
odporúča pri riešení osadenia informatívnych meračov rýchlostí jazdy spolupracovať s TSK 
a ODI Prievidza. OZ ďalej odporúča osadiť informatívne merače rýchlostí na ceste II/574 
a to na začiatku a konci obce z preventívnych dôvodov pre zvýšenie bezpečnosti a plynulosti 
cestnej premávky. OZ inštalovanie informatívnych meračov rýchlostí jazdy odôvodňuje tým, 
že obec Valaská Belá je rozľahlého charakteru, v obci popri ceste II/574 nie sú vybudované 
chodníky čo do značnej miery zvyšuje nebezpečenstvo stretu chodcov s vozidlami pri 
nedodržiavaní najvyššej povolenej rýchlosti. OZ odporúča starostovi obce aby možnosti 
získania dotácie na kúpu a inštaláciu vyššie uvedených meračov rýchlostí predložil na 
schválenie OZ. 
 
Hlasovanie: 

Za:  9 Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Danka Golejová, Milan 
Čičmanec, Juraj Gabaš, Ing. Vladimír Mazán, Štefan Hlinka, Mgr. 
Rastislav Repka, Marian Híreš, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0  

 
Vo Valaskej Belej dňa 31. 10. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
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Uznesenie č. 121/2019 

Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 
  

ukladá 
ekonómke obce pripraviť rozpočtovú zmenu vo výške 2000 € na kúpu exteriérového 
vybavenia kultúrneho strediska a to konkrétne na nasledovné položky: 

1. Nákup adventného venca 
2. Nákup vianočného osvetlenia do parku.   

 
 
Hlasovanie: 

Za:  9 Mgr. Herta Dušičková, Danka Golejová, Milan Čičmanec, Ing. 
Vladimír Mazán, Štefan Hlinka, Mgr. Rastislav Repka, Marian Híreš, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 2 Ing. Peter Dušička, Juraj Gabaš, 

Neprítomný: 0  

 
Vo Valaskej Belej dňa 31. 10. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Uznesenie č. 122/2019 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
doporučuje 
zabezpečiť demontáž nelegálne zhotoveného komínového telesa na budove ZŠ Valaská Belá. 
 
Hlasovanie: 

Za:  5 Mgr. Herta Dušičková, Danka Golejová, Ing. Vladimír Mazán, Štefan 
Hlinka, Marian Híreš, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 4 Ing. Peter Dušička, Juraj Gabaš, Milan Čičmanec, Mgr. Rastislav 
Repka, 

Neprítomný: 0  

 
 
  V zmysle § 13 ods.6 zákona č. 369/1990 Z. z. v platnom znení pozastavil výkon 

uznesenia Obecného zastupiteľstva vo Valaskej Belej. 
 
 
 


